

2013-10-21 Hovedstyrets Medarbeidersamtaler-snart-møte

{{>toc}}

Møtetidspunkt: 12:15 21.10.2013

Servering: Jim Frode

Referering: Linn

Vinstraft: Sverre

Tilstede: Alle unntatt Hanne

139 Godkjenning av innkalling, servering og referent.

- Godkjent under tvil, vinstraft til Sverre

140 Status for komiteene.

arrKom

- Innført nye vinstraffregler mest fordi det har tatt litt av.
- Har begynt med medarbeidersamtaler
- Har begynt å registrere hytter til Åre, så det er en liten kabal som må legges. Det blir ikke flere hytter.
- Angående julebord så har man fått inn alle de som kan og vors er delegert. All is good.
- Blåturplakaten blir laget ikveld, så den blir hengt opp snart.
- Studielånpilsen: Glemte å henge opp plakater, noe som var litt dumt

banKom

- Har vært litt krøll angående innbetaling hos en bedrift, men vi har fått betaling.

bedKom

- Hadde teambuilding/vinstraft og det tok av. Veldig trivelig.
- Vært i møte med linjesamarbeidet, vil ha retningslinjer på opphenging av plakater på stripa.
 - Skal lese igjennom kontrakten ang blesting hos andre linjeforeninger
- Er igang med booking av kurs og bedpres, regner med at det blir i starten av november etter Osloturen.
- Kommer til å omstrukturere økonomidelen i bedKom, slik at økonomiansvarlig i bedKom ikke får så mye å gjøre.

dotKom

- QA av OW4.
- Blir bugfixing de neste ukene, så må se når release blir.

fagKom, med eksKom

- Lagd en del oppgaver til kodekvelden, kult om vi hadde hatt en side for å lese og validere oppgavene
- Trello funker greit å bruke
- Diskutert bedrifter som kan være aktuelle ang kurs neste semester
- Brus og fakturering av brus har vi laget en ny rutine på nå.

proKom, med redaksjonen

- Har bestilt flere Onlinegensere
- Har laget KAFFE, komiteen som skal ha ansvaret for festlige events
- Offline nærmer seg klar

triKom

- Hadde kakedag forrige onsdag, tanken er at det blir "kom på kontoret på onsdag for et hyggelig lag"
- Hadde teambuilding i helgen, var veldig koselig
- Har ikke hørt noe mer ang vaffelsteking på kontoret
- Hadde litt trøbbel med handling ang kredittgrense, men det ordnet seg

IDI ved ITR

- Intet nytt

141 SeniorKom

- SeniorKom er litt usikre på om de har tid til å ha noen faste oppgaver og vil heller være en ressurs for sine gamle komiteer.
- Det har vært et **forslag** om at seniorKom kunne ha ansvar for utmatrikuleringen og komitekickoff.

142 Interkom

- Sverre har vært på Cyb-galla og hadde det utrolig gøy. De ønsket å holde kontakten videre.
- proKom trenger annonser til Offline av bedKom
- fagKom lurte på om fagKom og bedKom skal ha en felles wiki ang bedriftswiki

143 Medarbeidersamtaler

- arrKom har begynt
- resten må gjøre det samme

144 VinIdeBuilding

- Blir på førstkommande onsdag
 - Marius setter opp en meny
- Dette blir awesome

145 Julebord-utmerkelser

- Alle ledere må fylle ut denne i rimelig tid før julebordet, Marius sender mail

146 Online-weben

- Sette opp nyeMorgan til OW4, type erstatte eksisterende Morgan.
- Testing av OW4 er igang

147 Prikkeregler

- arrKom sliter litt med å dele ut prikker ang påmeldingsarrangement med betaling. Konklusjonen er at man må få bedre rutiner på å sjekke hvem som har betalt og være strengere på å følge avmeldingsfristen.

148 Tilbud og forespørsler som har kommet på epost.

- Smidigkonferansen: Infomail
- YATA, blesting: Infomail, facebook
- Jente-camp: Hver komiteleder spør om det er noen som kan stille 4.nov, 21.okt er frist.
- Styrefest: x- tallsfest, bestemme seg for tidsepoke
 - John
 - Sverre
 - Marius
 - Henning
 - T.H
 - Jim Frode
 - Linn (kanskje?)
- Bridge- kobling: JimTo og Henning fikser dette

149 Ukens infomail

- Folk må fylle inn, Linn fikser selv

150 Eventuelt.

- Linjeforeningsmøte, forslag til ting:
 - Muligheten for kaffe/vaffelkrok på p15
 - Sponsing til å sende ut Offline/ReadMe til nye studenter
 - Tilrettelegge bedre for uoffesielle eksamensforelesninger

151 Møtekritikk.

- Gikk ganske bra idag